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Vragen van de leden Kuiken (PvdA) en Westerveld (GroenLinks) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het opstappen van 
jeugdzorginstelling topman vanwege financiële problemen (ingezonden 
24 januari 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Topman Juzt weg om financiële 
problemen»?1 

Vraag 2
Wanneer heeft u vernomen dat jeugdzorginstelling Juzt in serieuze financiële 
problemen verkeerde? Welke stappen heeft u genomen in reactie hierop? 

Vraag 3
Bent u bekend met de genoemde brandbrief van de gemeente Steenbergen? 
Zo ja, bent u bereid deze met de Kamer te delen? 

Vraag 4
Bent u bezorgd om het nieuws dat de verhuizing van jongeren van de 
instelling Lievenshove naar een andere jeugdzorginstelling zou zijn uitgesteld 
vanwege de serieuze financiële problemen? Zo ja, welke stappen gaat u 
nemen om de kwaliteit van de zorg voor deze jongeren te garanderen? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat zijn de directe gevolgen van de verkoop van vastgoed op de faciliteiten 
van de jongeren? 

Vraag 6
Klopt het dat het personeelsbestand de afgelopen jaren van 1.000 naar 500 
medewerkers is gegaan? Welke groep medewerkers is door de ontslaggolf 
het hardst geraakt? Is het aantal jongeren dat bij Juzt in behandeling is 
gestegen of gedaald? 

1 https://www.bndestem.nl/breda/topman-juzt-weg-om-financiele-problemen~a551df2d/
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Vraag 7
Deelt u de mening dat het nieuws dat vier op de tien jeugdzorginstellingen in 
financiële problemen verkeert een extreem serieus signaal is dat vraagt om 
passende maatregelen? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet?
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